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Summary: the ghazl in the pre-Islamic poetry “Antar bin Shaddad
model”

Our Arabic nation is considered to be the most famous one in poetry, it has
made poetry its core and its pride, and it’s spelling. It has made the poetry
of ghazl an expression of emotions and souls. It has made its poets the
tongue of its reality namely Aantr Ben Shaddad, he considered the knight
and Lover Bani Aabss. This is the topic of our research.

Keywords: The ghazl - the pre-Islamic poetry - Aantr Ben Shaddad

Résumé : ghazl dans la poésie pré-islamique « modéle bin Shaddad
Antar»

Notre nation arabe est considérée comme la plus célébre en poésie, elle a
fait de la poésie son noyau et sa fierté, et c'est langue. Il a fait de la poésie
du ghazl une expression d'émotions et d'dmes. Il a fait de ses poctes la
langue de sa réalité, 3 savoir Aantr Ben Shaddad, Antar ben sHaddad a
considéré le chevalier et Ami Bani Aabss. Ce dernier C'est notre sujet de
recherche.

Mots-clés: Le ghazal - la Poésie pré-islamique - ben Shaddad Antar




